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Bakgrund: Återkommer till ett tidigare förslag, som jag vill lyfta en gång till.

Lekebergs befolkning ökar. Det blir fler barnfamiljer och fler äldre som väljer
att bo i Lekeberg. Det är glädjande. Med det ökade antalet medborgare följer att
det måste till en utveckling av den service kommunen tillhandahåller.
Frågan om Sannabadets utveckling har man inte hört något om, sen frågan sist
var uppe, om det fanns behov av ett inbyggt bad.
Tiden är inne att dryfta frågan igen. Ett inomhusbad skulle förenkla för alla som
nu måste ta bil eller buss till angränsande tätorter. Alltså blir det inte av.
Det är ovärdeligt för barn att få extra motion för deras kroppar.
Det är ovärdeligt för mellangenerationen att hålla uppe spänsten genom
simning.

Det är ovardeligt för äldre med stela leder och dålig balans att ha möjligheten
att uppehålla de färdigheter som ännu finns.
Det är ovärdeligt att i miljöhänseende krympa bilåkandet.
Ja, det finns fler aspekter, den sociala delen är inte minst viktig, att träffas,
simma och stanna och ha trevliga samtal.
Avslutningsvis:Jag vet att det finns andra sätt att motionera på både i
träningslokaler och utomhusgym. Ja, då är ju det avklarat! Dags för nästa
investering!
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